

Betreft : Notulen jaarvergadering SV De Lutte
Datum : 30-09-2016

1.) Opening:

John opent de jaarvergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. Hij geeft dat de handbalafdeling dit jaar, door het feestje van Melanie Olde Riekerink niet aanwezig kan zijn op de jaarvergadering. Hier komen we later op de avond op terug.

John geeft aan dat de opzet van dit jaar een nieuwe opzet is. We hopen door deze opzet wat meer interactie te krijgen, aangezien de vereniging van alle leden is. Hoe één en ander eruit gaat zien, merk je vanzelf.

John vraagt de aanwezige leden om een moment van stilte voor de overleden (oud-)leden van afgelopen jaar.

2.) Notulen vorige jaarvergadering: Er zijn geen op/aanmerkingen. Notulen staan op de website. Notulen worden goedgekeurd.

3.) Jeugdcommissie:

Tim neemt de aanwezigen mee in de volgende zaken:

– Terugblik 2015/2016

– Kledingsponsor lokale ondernemers en nieuwe sponsor Brandsfit

– Materiaalbeheer en inzameldag

Tevens legt Tim uit dat de KNVB bezig is met een nieuwe competitie opzet bij de junioren (2 tegen 2, 4 tegen 4). Hoe één en ander eruit moet gaan zien, volgen we op de voet. We melden het, omdat de KNVB er over uitweidt, echter is er nog geen enkele duidelijkheid.

De jeugdcommissie hoopt dat er ook dit seizoen teams zijn die voor het kampioenschap kunnen gaan. Enkele teams zijn ingedeeld in de 1e klasse, hier wordt wel wat van verwacht.

Er is op dit moment geen schaduwteam; dit heeft te maken met de diverse blessures.

De overgang van de junioren naar de senioren staat ook dit seizoen weer hoog in het vaandel.

Als laatste is de jeugdcommissie samen met de handbalcommissie nog steeds bezig met het realiseren van het beachcourt.

4.) Technische commissie:

Koen neemt de leden mee in de volgende zaken;

– Terugblik seizoen 2015/2016

– Vooruitblik komend seizoen

Koen noemt de benoeming van de 2 nieuwe trainers; Robin Klijnstra en Mario van Beek.

Koen benoemt dat het mooi is dat het 2e elftal het plezier terug heeft gekregen.

Het kader van het 3e elftal is gestopt.

De wisselwerking tussen het 2e en 3e elftal blijft erg belangrijk.

Het 45+ en 8e elftal zijn opgeheven. De spelers die door wilden spelen, zijn in overleg bij een ander team gevoegd. Dit betekent wel dat er teams zijn die nu met veel spelers zijn.

Lopende het seizoen hoopt de TC hier meer afstemming in te krijgen met de leiders en spelers.

Er is een samenwerkingsverband gestart tussen SV De Lutte – Fysiotherapiepraktijk de Essen. Ruud Hesselink heeft hierin de coördinatie. Senior spelers kunnen terecht bij de praktijk, het 1e consult zal gratis zijn. Ook kunnen spelers nog steeds terecht bij de verzorgsters op de dinsdag- en donderdagavond.

Activiteitencommissie:

Mede door het grote succes van vorig jaar, is er ook dit jaar weer de kennisquiz en wel op 18 november is de kantine.

Begin januari zal er weer de nieuwjaarsborrel zijn, datum volgt.

AC is van plan om het stratenvoetbal en Plexat toernooi mogelijk samen te laten smelten. De animo lijkt af te nemen.

AC is op zoek naar nieuwe leden; mensen kunnen zich aanmelden bij de huidige leden. Ook voor ideeën om het stratenvoetbal/plexattoernooi nieuw leven in te blazen.

Handbalcommissie:

Er heeft een wisseling plaats gevonden in de handbalcommissie: Trix Bouhuis is toegetreden en Melanie Olde Riekerink en Manon Wonniger zijn gestopt.

Het 1e damesteam komt dit jaar uit in de 2e klasse. De verwachtingen hiervoor zijn hoog.

Voor nu heeft de handbafdeling een nieuwe trainer (van intern). Daar er veel teams op zoek zijn naar een nieuwe trainer en iedereen in dezelfde vijver vist, zijn we blij dat Johan Tenten het op zich wil nemen. Johan heeft veel voor de jeugd betekent.

Binnen de jeugd hebben we nieuwe trainsters, zowel de oudere jeugd als ook ouders.

Ook is er nieuwe aanwas bij de jeugd vanuit Hacol.

Wel blijft de vacature voor hoofdtrainer open staan, dit blijft wel een grote wens!

Dit seizoen speelt het 1e elftal niet om 20:15 uur, maar om **19:45 uur**.

Spar Schreurs is nu samen met Naviva de sponsor van het 1e team.

Met pasen zul je weer leden van de handbalafdeling langs de deur zien gaan met de eierenactie. Dit alles ten behoeve van SV De Lutte.

5.) Onderhoud & Beheer:

Arjan neemt de aanwezigen mee naar wat er gerealiseerd is het afgelopen jaar. Zo noemt hij het schilderwerk rondom de kantine (grijze muren), bebording langs het hoofdveld, onderzoek naar zonnepanelen is gedaan.

Wat staat er voor komend jaar op het programma:

- Demping meten kunstgrasveld
- CV kleedkamers loskoppelen van de kantine
- Berekening installatie veld 3 realiseren
- Beachveld
- Dug outs hoofdveld (aanpassing dak)
- Groot onderhoud veld 2

Punten van aandacht:

- Vandalisme
- Discipline in omgang met de materialen.

6.) Financiën:

- 7.) Bart legt aan de hand van sheets uit, wat de stand van zaken is met betrekking van de kosten en opbrengsten voor SV De Lutte. Mooi is dat we als club dit jaar het positieve saldo hebben kunnen behouden. Hiervoor is dit jaar heel kritisch gekeken naar de uitgaven als ook naar het genereren van inkomsten.

Voor uitleg over de financiën kun je bij Bart terecht.

Kascontrole commissie:

Er zijn geen ongeregelheden gevonden. Men heeft een positief verschil gezien van € 3,56.

Mart Hampsink stapt nu uit de commissie. Uit de zaal heeft Richard Pot aangegeven hem op te willen volgen.

Volgorde is nu:

Hans Jansink
Werner Bosch
Richard Pot

In de pauze wordt er middels live stream de blauwe krekel uitgereikt aan Melanie Olde Riekerink. Melanie heeft 'm meer dan verdiend voor al haar inzet voor en bij SV De Lutte.

6.) Stellingen:

Om ook van de leden te horen hoe gedacht wordt over onderwerpen die leven binnen onze sportvereniging en ook binnen onze gemeenschap, willen we graag onderwerpen bespreken met de leden. Zo horen we rechtstreeks hoe er gedacht wordt en leven de onderwerpen ook op de juiste plek.

1.) Alcoholgebruik bij jeugd op de zaterdag:

Enkelen zijn hierop tegen.

Meerderheid geeft aan dat de A-jeugd met mate een biertje zou moeten kunnen drinken.

Er komen vragen als; hoe staat het met de wettelijke consequenties?

In hoeverre is er vraag vanuit de A-jeugd?

2.) Vrijdagcompetitie jeugd:

Is begeleiding bij A2 minder waardoor de drempel om te gaan werken kleiner wordt?

Jeugd geeft zelf aan dat ze graag op vrijdagavond willen.

Er wordt gesuggereerd dat de senioren dit misschien ook wel willen?

KNVB wil tot nu toe nu niet mee werken.

3.) Zaterdagcompetitie senioren ipv zondag:

Aantal jongens willen dit wel, ook een aantal wil wel in de zaal spelen

Hier en daar gebeurt dit al op de zaterdag.

De jeugd/jongere spelers zien dit wel zitten.

Er wordt ook aangegeven dat het zo zou kunnen zijn dat oudere spelers dan op termijn gaan stoppen?

Er bestaat een kans dat er over 10 jaar geen zondagvoetbal meer bestaat.

Bestuur legt daarom ook het oor ter luister bij de leden; zonder input kunnen zij niet veel.

Meerderheid is voor.

Gevraagd wordt naar het doel van het verplaatsen:

- zo hoog mogelijk voerballen
- zoveel mogelijk leden
- Plezier in het voetbal
- kantine omzet

4.) Samenwerking met andere verenigingen / omni vereniging:

Meerderheid is hier voorstander van. Er zijn geen tegenstanders.

5.) Topclubs bij SV De Lutte:

Het kost veel energie, het levert echter ook wat op.

Shaktar leverder bijv €3600,-- op. Dat is mooi meegenomen.

6.) Is de TC van deze tijd?

Hier worden veel vragen over gesteld.

Uitkomst is dat TC veel tijd kost, het lastig is om altijd met leiders/trainers overeenstemming te krijgen omtrent afspraken enz., er wordt soms gemist dat er tijdig knopen worden doorgehakt. Dit heeft mede te maken met de communicatie, wat niet altijd vlekkeloos verloopt. Dit komt ook omdat je met mensen te maken hebt, je kunt het niet iedereen naar zijn/haar zin maken.

Zou een spelerscommissie met daarnaast/boven een technische commissie een idee zijn?
Hier gaan we het komende jaar verder over brainstormen.

7.) Herverkiezing bestuur: Zowel Koen Vloothuis als Tim Lage Venterink zijn aftredend en herkiesbaar. Beide geven aan nog door te willen gaan. Er wordt unaniem: Voor, gestemd.

8.) Rondvraag:

- Rob Olde Hendriksman vraagt of er een mogelijk bestaat om in juni versneld over te kunnen van de senioren naar de junioren. Dit wordt uitgezocht.
- Gerard Heebing vraagt zich af of het oude papier wat bij de containers wordt geplaatst, of dit niet wat netter kan. Ze hebben hier last van met de mensen die oud papier ophalen. Arjan zal dit uitzoeken.
- Richard Pot komt nog even terug op de stelling: TC, van deze tijd? Hij geeft aan dat het misschien een idee is om een TC 1,2 en jeugd aan te stellen met daarnaast een spelerscommissie voor de lagere elftallen. Bestuur neemt dit mee.
- Hans Jansink geeft aan dat hij het jammer zou vinden dat het stratenvoetbal en plexat toernooi samen zouden gaan, omdat beide een ander doel nastreven. AC staat open voor suggesties.
- Er wordt aangegeven dat het belangrijk is voor spelers dat ze op het kunstgrasveld de daarvoor bestemde schoenen moeten dragen. Dit kan blessures verminderen/voorkomen.
- John geeft aan dat de Pastoor Geerdinkstraat op de schop gaat. Uit Clubs worden hiervoor aangeschreven. Parkeren dient dan bij de boerderij te gebeuren, evt ook bij de carnaval loodsen. Dit wordt nog teruggekoppeld naar de betreffende personen en de gemeente.

John sluit hierop de vergadering en dankt iedereen voor zijn / haar komst.